
Jan de Goeij 
Steinsedijk 55  
Haastrecht 
  
Aan de raadsleden van gemeente Krimpenerwaard 
  
Dames en heren 
  
In de vergadering van Prov. Staten Z H van 30 april is een wijziging van de VRM verordening aan de 
orde (o.a. de gebiedsbegrenzing Krimpenerwaard). 
Voor Krimpenerwaard betekent het dat de natuurbegrenzing in het kader van het Nationaal Natuur 
Netwerk wordt vastgesteld. 
Specifiek de 2240 Ha die in de gebiedsovereenkomst zijn benoemd. 
Voor de woonkern Haastrecht heeft dit grote gevolgen. 
De begrenzing is strak om de bestaande bebouwingen geprojecteerd, met als gevolg dat voor 
Haastrecht nimmer meer een uitbreiding bij de woonwijk Bergvliet mogelijk is. 
Thans ligt de focus voor de kern Haastrecht op Galgoord en de Kleine Betuwe. 
Voor de lange termijn (10 tot 30 jaar) moeten er ook opties open gehouden worden! 
Wethouder Neven heeft aangegeven dat de volgende transe in stein west kan plaatsvinden! 
Dit plan was in de raad van Vlist de oorzaak van een bestuurscrisis. 
Het CDA en VGBK gesteund door een actie comité waren toen tegen. 
Ik wil u vragen het college opdracht te geven bij de provincie 3.5 HA vrij te houden van 
natuurbestemming. 
Binnen de begrenzing van het Natianaal Natuurnetwek Netwek (NNN) zijn geen wijzigen meer 
mogelijk. 
Deze 3.5 HA is begrensd door de woonwijk Bergvliet, de Bredeweg met aansluitend het zwembad De 
Loete plus ligweide. 
Een absolute noodzaak voor de natuurbestemming is nimmer aangetoond. 
Ik heb op persoonlijke titel bij prov. ZH bezwaar gemaakt tegen de begrenzing en kreeg in de 
beantwoording mee dat de Raad van Krimpenerwaard op 12 dec. besloten heeft dat bebouwing bij 
Bergvliet uitgesloten is en blijft ! bijlage C 18 
Op deze vergadering waren de uitgangspunten voor het nieuwe bestemmingsplan voor het 
buitengebied in de gebiedsovereenkomst aan de orde. 
Hierop heb ik ingesproken over voornoemd onderwerp. 
Het voorstel van het college werd samen met moties aanvaard (onteigening ect. ??) 
De absolute stelling van de prov. ZH betwijfel ik en wil u verzoeken bij het college daar navraag over 
te doen. 
Regeren is niet alleen voor vandaag ook de toekomst moet in beeld blijven. 
  
Hartelijk dank 
Jan de Goeij 


